

KWUN TONG GOVERNMENT SECONDARY SCHOOL  
觀塘官立中學

Tel: 2343 6220  
Fax: 2304 4671

9, Shun Chi Street,  
Shun Lee Estate  
Kwun Tong, Kowloon

各位家長／監護人：

2021 至 2022 年度  
上學期統一測驗

本校上學期統一測驗將於 2021 年 10 月 18 日（星期一）至 10 月 22 日（星期五）舉行，屆時上課時間表將有特別安排，學生完成當天所有測驗便可放學回家。

缺席統一測驗的學生必須於回校時立即向班主任提交家長信說明缺席理由。若因病缺席，亦須同時提交有效的醫生證明書。如學生被界定為「確診」／「初步確診」個案的「密切接觸者」或「密切接觸者」的同住成員，必須按衛生防護中心的指示進行檢疫／檢測，並必須立即通知班主任或校務處，切勿回校。如學生所住大廈或因其他原因須進行強制檢測，請立即通知班主任或校務處，待獲檢測結果確認為陰性及提供證明，才可回校。

本校不設補測安排，倘若校方接納學生的缺席理由，該科成績將由科任老師參考學生的功課表現及其他測驗分數後再作評估。若缺席理由並不充分，該科的測驗成績會被評為零分。

學校如因熱帶氣旋、持續大雨或雷暴而停課，原定該天測驗的科目將順延下一天舉行。

「測驗範圍」和「學生測驗須知」將於 10 月 5 日上載學校網頁供家長及學生參考。隨函附上「統一測驗時間表」，敬希查閱並於 10 月 8 日（星期五）或之前簽妥 eClass 內的電子回條。

如有查詢，請聯絡胡湘雯副校長（電話：2343 6220）。

觀塘官立中學校長



葉麗紅

2021 年 10 月 4 日

# KWUN TONG GOVERNMENT SECONDARY SCHOOL

觀塘官立中學

Tel : 2343 6220  
Fax : 2304 4671

9, Shun Chi Street,  
Shun Lee Estate  
Kwun Tong, Kowloon

4.10.2021

Dear Parents/Guardians,

## First Term Uniform Test 2021-2022

The First Term Uniform Test 2021-2022 will be held from 18.10.2021 (Mon) to 22.10.2021 (Fri). During the test week, a special lesson timetable will be adopted. When students have finished all tests on that day, they should leave school and go home immediately.

When a student is absent from any test, a parent letter must be presented to the class teacher immediately once the student comes back to school. In case of absence due to illness, a legitimate medical certificate must be presented at the same time. If a student is a close contact or household member of a confirmed or preliminary confirmed case, the student must not attend school and undergo quarantine and/or testing as instructed by the CHP, and should inform the school immediately. Students who are subject to compulsory testing requirement should inform the school immediately. They should not return to school until they receive and present the notifications confirming their negative test results to school.

There is no make-up test. When the reason of absence is accepted by the school management, the subject teacher will assess the test mark of the absentee based on the marks of exercises and other tests. If the reason of absence is deemed to be inadequate, a mark of zero would be given to the relevant test.

In the event of school closure due to tropical cyclones, heavy persistent rain or thunderstorms, the missed tests will be postponed by one day accordingly.

The *Uniform Test Syllabuses* and *Test Instructions to Students* will be uploaded to the school webpage for your reference on 5.10.2021. Attached please find the test timetables for your information. Please sign the eNotice through eClass on or before 8.10.2021 (Fri).

For any inquiries, please contact Ms WU Sheung-man, Assistant Principal, at 2343 6220.

Yours faithfully,



IP Lai-hung  
Principal